



INTENSE

CHAMBRE ADULTE
ADULT BEDROOM



GAUTIER

UNE CHAMBRE CONTEMPORAINE QUI
INSPIRE LÉGÈRETÉ, SIMPLICITÉ ET
RAFFINEMENT.

*A CONTEMPORARY BEDROOM WITH
A LIGHT, SIMPLE AND REFINED FEEL.*





Des lignes pures soulignées par un piétement distinctif et aérien, alliées à la subtilité de 2 finitions noires, mate et structurée, confèrent à cette collection tout le chic à la fois tendance et confortable.

Understated lines accentuated by distinctive slender legs and combined with two subtle black finishes (matt and structured) give this collection a truly stylish look that's trendy as well as comfortable.



La tête de lit légèrement inclinée (7°) apporte plus de confort visuel et d'ergonomie sans altérer l'encombrement total.

The slightly tilted headboard (at an angle of 7°) creates a visual impact and is more ergonomic, without altering the total feel.



Possibilité d'ajouter un tiroir de lit se positionnant sur la largeur de lit pour un accès simplifié de part et d'autre du lit (jusqu'à 2 tiroirs par lit).

Optional drawer occupying the full width under the bed for easy access from either side of the bed (up to two drawers per bed).

Associez à cette chambre, l'armoire de la collection ODEA que vous pourrez personnaliser selon vos besoins et envies.

Add the wardrobe from the ODEA collection to this bedroom; it can be personalised to suit your needs and tastes.

La tablette chevet se place sur le pan de lit apporte ce côté déco tout en préservant la fonctionnalité.

The bedside shelf positioned on the bed panel adds a stylish touch whilst retaining its high level of practicality.



